
Svar från KPR om digitala möten 

Under hela Corona-pandemin har i princip alla beredningar och KPR-möten 

skett digitalt. Förutom att vi haft ett visst bortfall av ledamöter, som har haft 

problem kring digitala hjälpmedel, så har detta fungerat bra. Bra support från 

Tyresö kommun. 

Efter pandemin tror vi att digitala möten kommer att bli ett ständigt 

komplement till det fysiska mötet. Att alltid ha möjlighet att kunna delta via sk. 

hybridmöten hoppas vi blir legio. Det kommer att utöka tillgängligheten för alla 

att kunna delta vid tillfälliga eller permanenta hinder att ta sig till en 

mötesplats. 

Eftersom det framöver kommer att bli fler som oftare arbetar hemifrån ser vi 

också ett behov av att kommunen inrättar ”digitala hytter” (jmfr äldre tiders 

telefonhytt) i kommunhuset för att medborgarna därifrån ska kunna 

kommunicera med olika tjänstemän digitalt eller delta i ett möte som hålls på 

annan plats och man har inte möjlighet att förflytta sig dit. Det kan säkert 

finnas andra behov också som en sådan ”digital hytt” kan vara användbar för.  
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